

ONE HARBOUR ROAD



我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified,
an internationally recognized food safety management system.

每位
Per Person

綠茶 GREEN TEA

龍井綠茶原產於中國浙江省一帶，優雅清香，口感細緻圓潤，帶有淡淡甘甜，為中國十大名茶之一。
Originated from Zhejiang province of China, Lung Jing green tea is one of the most prized teas in China renowned for its elegant aroma, delicate and smooth texture, as well as the slightly sweet yet refreshing taste.

特選獅峰龍井 SUPREME LUNG JING 90

龍井 LUNG JING TEA 60

白茶 WHITE TEA

以採於初春的幼嫩茶芽製成，為眾多茶類之中加工最少、保留了較多天然成分的茶種。
白茶味道細膩芳香，帶有抗氧化、抗菌和增強免疫力等不同健康功效。

White tea is made from young buds that are usually picked in early spring, which has a nuanced, fragrant flavour. It is the least processed and most natural type of tea, offering great health benefits, such as antioxidant, antibacterial and immune-boosting unlike any other.

首春雲南白牡丹 FIRST-PICKING YUNNAN WHITE PEONY 90

極品白牡丹 SUPREME WHITE PEONY 60

一級壽眉 SHOU MEI 45

銀毫香片 SILVER TIP JASMINE 45

所有價目以港元計算，另須加壹服務費。
帳單上的額外1%將捐贈至本地慈善機構零碳足食(亞洲)，以協助於區內推動再生農業。

All prices are in HK\$ and subject to 10% service charge
The Additional 1% in your bill supports local charity Zero Foodprint Asia to help regional farmers shift to more climate friendly practices.

更多資訊
Learn more



每位
Per Person

青茶 OOLONG TEA

有別於全發酵的紅茶及不經發酵的綠茶, 青茶屬於半發酵茶葉, 其風味特徵會因發酵程度高低而有所不同, 有的帶有紅茶濃香; 有的則較接近綠茶的草本清香。香氣濃郁持久, 餘韻悠長。

Unlike the rich blacks that are fully oxidized or fresh greens that undergo nearly no oxidation, oolong tea is partially-oxidized which its flavour profile varies according to different oxidation levels. Some oolongs may taste more towards the herby greens while some towards the malty blacks, but they all hold a robust aroma with a lingering aftertaste.

武夷肉桂 WUYI CASSIA	105
鴨屎香單叢 YA SHI XIANG DANCONG	100
猴子採觀音王 MONKEY PICKED TIEGUANYIN	85
蜜香鐵觀音 FRAGRANT HONEY TIEGUANYIN	65
皇品鐵觀音 FINE ROASTED TIEGUANYIN	45

紅茶 BLACK TEA

紅茶是發酵加工程度最高的茶, 略帶微甜的麥香味, 味道濃郁, 口感醇厚飽滿, 亦有提神抗疲之效。

A heavily oxidized and carefully processed tea with a slightly sweet malt-like aroma. Known for its full-bodied texture, black tea is strong on the palate and is often considered a great pick-me-up throughout the day.

金駿眉 JIN JUN MEI	80
祁門紅茶 KEEMUN BLACK TEA	60

所有價目以港元計算, 另須加壹服務費。
帳單上的額外1%將捐贈至本地慈善機構零碳足食 (亞洲), 以協助於區內推動再生農業。

All prices are in HK\$ and subject to 10% service charge
The Additional 1% in your bill supports local charity Zero Foodprint Asia to help regional farmers shift to more climate friendly practices.

更多資訊
Learn more



每位
Per Person

普洱 DARK TEA

普洱原產於中國雲南省，為黑茶類的經典代表。常見種類包括生茶、熟茶及青茶，每種都有其獨特香氣，口感醇厚、味道濃郁，是一種值得細味的茶品。

Pu-erh is a classic dark tea that originates from Yunnan province, China. Major types of Pu-erh include raw (sheng) Pu-erh, ripe (shou) Pu-erh, and green (qing) Pu-erh, which each of them has their unique characteristics. Pu-erh is typically rich, aromatic and full-bodied with a pleasant aftertaste that is perfect for savouring.

小青柑普洱 TANGERINE PU ERH	100
青普洱 RAW PU ERH TEA	80
陳年貢品普洱 VINTAGE PU ERH	60
珍藏舊普洱 SUPREME PU ERH	45

花茶 HERBAL TEA

不同種類的花茶會帶有各自獨特的風味，味道清新，香氣怡人，大多帶有保健作用，能夠讓人放鬆心情。

Different herbal teas have their unique flavour profiles. Yet, they are light, fresh and aromatic in general which also come with certain health benefits.

雙龍戲珠 ARTISAN FLORAL	80
茉莉小龍珠 JASMINE DRAGON PEARLS	60
香六安 LUK ON	60
甲級菊花 CHRYSANTHEMUM	45

所有價目以港元計算，另須加壹服務費。

帳單上的額外1%將捐贈至本地慈善機構零碳足食 (亞洲)，以協助於區內推動再生農業。

All prices are in HK\$ and subject to 10% service charge

The Additional 1% in your bill supports local charity Zero Foodprint Asia to help regional farmers shift to more climate friendly practices.

更多資訊
Learn more

